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Protokoll fört vid sammanträde med Norrmalms handikappråd onsdagen den 15 

oktober 2008 kl.14.00-16.00 i stadsdelsförvaltningens huvudkontor, Tulegatan 

13, sammanträdeslokalen Klara. 

  

Justeras 2008- 

 

 

Louise Lindström 

 

Justeras 2008- 

 

 

Teresa Melin 

 

Närvarande: 

 

Norrmalms handikappråd 

Louise Lindström, mötesordförande DHR 

Ulla Elfving Ekström   IFS 

Teresa Melin   RMA 

Géraldine Ferrand Norén  FA 

 

Tjänstemän 

Tuula Mustonen Lokalintendent 

Annette Luengo Chef för barn- och 

ungdomsavdelningen 

Jorun Hedenvind Bitr chef för fritidsenheten 

  

 

Förhinder att deltaga hade anmälts av Åke Åberg (ordförande), Ingrid Duke och  

Eva Serneblad. 

 

1. Godkännande av dagordning 

Den föreslagna dagordningen godkändes efter komplettering .  

 

2. Val av protokolljusterare 

Teresa Melin utsågs att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll. 

 

3. Anmälan av protokolljustering 

Det anmäldes att protokollet från sammanträdet 2008-09-10 har justerats och 

sänts ut. 
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4. Flyttning av stödboendet för psykiskt funktionsnedsatta på Vanadisvägen 11A 

Tuula Mustonen informerade. Stödboendet på Vanadisvägen 11 A uppfyller inte 

gällande krav på en modern gruppbostad. Därför planeras nu en avveckling av 

detta stödboende och samtidigt planeras en utökning av stödboendet vid 

Väderkvarnen. 

 

Ett inriktningsärende om utökningen av stödboendet vid Väderkvarnen kommer 

att behandlas av stadsdelsnämnden denna månad. 

 

Rådet ser positivt på att det nu tillkommer flera fullvärdiga bostäder i 

stödboende för psykiskt funktionsnedsatta men ser en fara i att det nya boendet 

kan få en institutionsliknande karaktär. 

 

5. Upphandling av parklekar och öppen förskola 

Information lämnades av Annette Luengo och Jorun Hedenvind. Den aktuella 

upphandlingen omfattar parklekarna i Vasaparken och i Observatorielunden 

samt den öppna förskolan i Vasaparken. 

 

Förfrågningsunderlaget behandlas i stadsdelsnämnden denna månad och 

anbudstiden går ut den 24 november. Preliminär driftsstart är beräknad till den 1 

april 2009. 

 

Rådet tackade för informationen och framhöll att det är viktigt att beakta 

behoven hos personer med funktionsnedsättning. 

 

6. Val av representanter som kommer att ges möjlighet att lämna synpunkter på 

förfrågningsunderlag vid upphandling av stadsdelens gruppbostäder, dagliga 

verksamheter och Neuropsykiatriska stödteamet 

Rådet beslöt att utse Géraldine . Dessutom önskar rådet adjungera Emanuel 

Mörk från Kungsholmens handikappråd. Om det mot förmodan inte skulle gå att 

adjungera Emanuel så väljer rådet Ulla som sin andra representant.  

 

Rådet undrade om sammanträdesarvode utgår för den extra arbetsinsats som 

granskningen av förfrågningsunderlaget kommer att medföra. Sekreteraren 

lovade att undersöka detta. 

 

7. Motion 2008:26 om bibehållen intern kötid i fastigheter som 

tvångsprivatiseras 

Rådet betonade att bostadsfrågorna är viktiga för personer med 

funktionsnedsättning och att det är angeläget att det finns tillgängliga hyresrätter 

att tillgå. 
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8. Rådslag om Odenplan 

Louise rapporterade från rådslag om Odenplan. Det har under augusti-oktober 

varit sammanlagt tre möten under kvällstid då man diskuterat olika teman. 

Initiativet till samrådet kom från exploateringskontoret. 

 

9. Anmälan av inkomna handlingar 

 Kommunstyrelsens handikappråds protokoll nr 10 och 11 2008 

Anmäldes. 

 Kvalitet i omsorgen om de funktionshindrade – skrivelse från Géraldine 

Ferrand Norén 

Anmäldes. Rådet ställde sig bakom skrivelsen. 

 Konkurrensutsättning av verksamhet enligt LSS – ett arbetsredskap 

utgivet av riksförbundet FUB augusti 2008 

Anmäldes. 

 

10. Miljöpåverkan från läkemedel – vems huvudvärk? Seminarium den 8 

oktober 2008 på Hotel Rival vid Mariatorget.  

Louise rapporterade kortfattat från seminariet och överlämnade material till 

sekreteraren. 

 

11. Från knodd till storstabbe? – annons i dagspressen  

Louise uppmärksammade att Stockholms stad i annonser om att jämföra service 

enbart hänvisar till www.stockholm.se. 

 

Alla funktionsnedsatta har inte tillgång till datorer och Internet i hemmet. Detta 

kan bl a vara av ekonomiska skäl. Därför är det mycket viktigt att uppgifter som 

finns på en hemsida även kan fås via annan kanal exempelvis telefon.  

 

12. Tid för nästa sammanträde 

Nästa sammanträde äger rum onsdagen den 12 november 2008 kl. 14.00-16.00. 

 

Vid protokollet 

 

Sten Lagerberg 

Sekreterare i rådet 

 

 

 

http://www.stockholm.se/

